
 
 

 
Svet osnovne šole »Jožeta Krajca« Rakek  

Številka: 900-2/2023-1 
  Datum: 21. 9. 2023 

 
 

ZAPISNIK 8. SEJE SVETA 
OSNOVNE ŠOLE »JOŽETA KRAJCA« RAKEK 

ki je bila v četrtek, 21. 9. 2023, ob 1900, v predavalnici. 
 
 
Prisotni člani: predsednica sveta zavoda Bojana Lavrič, Sašo Modic, Vida Rovan, Marjana 
Švigelj, Alexandra Gregorc, Dragica Udovič, Barbara Udovič 
 
Ostali prisotni: ravnateljica mag. Anita Knez, pomočnica ravnateljice Urška Drobnič, in 
zapisnikarica Maja Trugar 
 
Odsotni: Tomaž Lulik, Luka Svet, Nina Granfola, Anita Šen in sindikalna zaupnica Ana 
Delak. 
 
Ugotovljeno je, da je sklepčnost seje zagotovljena. 
 
Sejo je vodila predsednica sveta zavoda, ga. Bojana Lavrič, ki se je predstavila novim 
članom sveta. Povedala je, da sta bili marca 2023 s strani občine Cerknica imenovani dve 
novi članici. Danes pa so na seji sveta staršev izvolili tudi novega člana s strani staršev, to 
je gospod Sašo Modic. 
 
Uvodoma je predsednica sveta predlagala spremembo dnevnega reda, in sicer, da se 6. 
točka premakne na začetek seje. Člani so se strinjali s spremembo dnevnega reda. 
 
SKLEP: Prisotni so soglasno potrdili dnevni red, kot sledi: 
 

1. Potrditev novega člana g. Saša Modica v svet šole 
2. Pregled in sprejem zapisnika 7. seje sveta zavoda (22. 2. 2023) 
3. Obravnava in potrditev Poročila o vzgojno izobraževalnem delu v šolskem letu 

2022/23 
4. Obravnava in potrditev Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2023/24 
5. Obravnava in potrditev Prometno-varnostnega načrta šole za šolsko leto 

2023/24 
6. Pregled Hišnega reda ter Pravil šolskega reda Osnovne šole »Jožeta Krajca« 

Rakek 
7. Razno 

 
Kt1): Bojana Lavrič je ponovno predstavila novega člana, izvoljenega s strani sveta 
staršev, g. Saša Modica in predlagala sprejem člana v svet šole. 
 
SKLEP: Člani so soglasno potrdili g. Saša Modica v svet šole.  
 
 



 
 

Kt2): Predsednica je podala na glasovanje sprejem zapisnika 7. redne seje. 
Člani na Zapisnik 7. redne seje niso imeli pripomb.  
 
SKLEP: Člani so soglasno potrdili zapisnik 7. redne seje z dne 22. 2. 2023. 
 
Kt3): Obravnava in potrditev Poročila o vzgojno izobraževalnem delu v šolskem letu 
2022/2023 
 
Ravnateljica, mag. Anita Knez je uvodoma povedala, da so člani lahko Poročilo o vzgojno 
izobraževalnem delu v šolskem letu 2022/2023 že vnaprej pregledali, saj je bilo gradivo 
objavljeno na spletni strani sveta zavoda dne 19. 9. 2023. Predstavila je pomembnejše 
poudarke poročila.  
Bojana Lavrič se je zahvalila ravnateljici za poročilo in odprla razpravo. Člani vprašanj 
niso imeli, Dragica Udovič pa je izrazila pohvalo šoli in dodala, da se raven uspeha vidi 
tudi v številu priznanj, ki so jih prejeli učenci. Člani so pohvalili tudi šolske nogometašice. 
Tudi Bojana Lavrič se je pridružila pohvalam in povedala, da obravnavani dokument 
vedno pusti velik vtis. 
 
Ravnateljica se je zahvalila za pohvale in zaupanje. 
 
Svet OŠ »Jožeta Krajca« Rakek je obravnaval in soglasno sprejel naslednji SKLEP: 
Poročilo o vzgojno izobraževalnem delu v šolskem letu 2022/2023 se potrdi. 

  
Kt4) Obravnava in potrditev Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2023/2024 
 
Ravnateljica je predstavila Letni delovni načrt za šolsko leto 2023/24.  
 
Pri tej točki je povedala, da se je spremenila varnostna politika šole, vsi zaposleni so dobili 
nove elektronske naslove s končnico @osrakek.si. Pove, da je pri projektu sodeloval nov 
računalničar g. Aljoša Žbogar, ki je na šoli zaposlen deležno, in računalniško podjetje 
Ekoknap.  
 
Ravnateljica je predstavila kadrovske spremembe - nove učitelje, novo čistilko in dve novi 
spremljevalki učencev, sedaj imamo 3 – v obeh 4. razredih po eno in eno v 8. razredu. 
 
Finančni načrt za prihodnje leto smo občini že oddali, vanj je vključena nadgradnja in 
prenova računalniške učilnice z novimi računalniki za učence. Za učitelje so zagotovljeni 
šolski prenosniki. Dragica Udovič je vprašala, s kakšno računalniško opremo je 
opremljena računalniška učilnica in katere naprave pri pouku uporabljajo učenci. 
Ravnateljica je odgovorila, da uporabljajo tako tablične kot tudi stacionarne računalnike.  
 
Alexandra Gregorc je postavila vprašanje glede šolske prehrane, in sicer, ali se bodo cene 
obrokov povišale. Ravnateljica je odgovorila, da bodo zaenkrat ostale enake, sledili pa 
bomo morebitnemu povišanju cen živil po novem letu. Ga. Gregorc je omenila, da so cene 
zelo sprejemljive in presenetljive, saj so v primerjavi z drugimi šolami v Sloveniji (npr. OŠ 
Komenda in OŠ Brežice) nizke, kar je pohvalno.  
 
Svet OŠ »Jožeta Krajca« Rakek je obravnaval in soglasno sprejel naslednji SKLEP: 
Letni delovni načrt za šolsko leto 2023/2024 se potrdi.  



 
 

 
Kt5) Obravnava in potrditev Prometno-varnostnega načrta šole za šolsko leto 

2023/2024 
 
Ravnateljica je predstavila Prometno-varnostni načrt za šolsko leto 2023/2024. 
 
Alexandra Gregorc je povedala, da so na seji organa Svet za preventivo in varnost v 
cestnem prometu že večkrat obravnavali problematiko prometa na Rakeku. V zvezi z 
ureditvijo prehoda za pešce od stare šole k novi šoli je predlagala več izboljšav, med 
drugim tudi 3D poslikavo na cesti, vendar neuspešno, saj občina vseskozi prelaga 
odgovornost na Direkcijo za ceste.  
Ravnateljica ji je odgovorila, da tudi ona opozarja pristojne na Občini Cerknica. Upa, da 
bosta sedaj z go. Gregorc skupaj še učinkovitejši in se bodo spremembe zgodile. Ga. 
Gregorc pravi, da je največji problem slaba komunikacija med občino in državnim nivojem 
ter prelaganje odgovornosti. Pravi, da se bo potrudila in še naprej vlagala trud v 
spremembe ter razvoj na področju varnosti v prometu na Rakeku. 
 
Ga. Dragica Udovič je vprašala, ali se izvaja dežurstvo učiteljev na perečih območjih v 
prometu. Ravnateljica je odgovorila, da smo kadrovsko podhranjeni in dežurstvo zato ni 
mogoče. Vsekakor pa počnemo vse, kar je v naši moči, da bi bili otroci varni v prometu.  
Pomočnica ravnateljice je povedala, da zaradi kadrovske podhranjenosti na Uncu 3 učenci 
letos sami hodijo do avtobusnega postajališča. Starše smo obvestili. 
 
Ga. Gregorc je prosila ravnateljico za fotografije iz Prometno-varnostnega načrta, da jih 
bo lahko posredovala naprej. 

 
Člani sveta zavoda so obravnavali in soglasno sprejeli SKLEP: 
Prometno varnostni načrt za šolsko leto 2023/2024 se soglasno potrdi. 

 
Kt6) Pregled Hišnega reda ter Pravil šolskega reda Osnovne šole »Jožeta Krajca« Rakek 
 
Ravnateljica je povedala, da letos Hišnega reda in Pravil šolskega reda ni treba potrjevati, 
saj ni nobenih sprememb. Vsekakor pa jih je potrebno poudariti in obnoviti zaradi 
zagotavljanja reda in upoštevanja pravil šole (v skladu z okrožnico Ministrstva za vzgojo 
in izobraževanje). Glavni vhod v času pouka ostaja zaklenjen, vhod pri prvi triadi pa je 
odklenjen. 
 
Barbara Udovič je vprašala, ali učenci še opravljajo dežurstvo pri glavnem vhodu. 
Ravnateljica je odgovorila, da ne, saj okrožnica Ministrstva za vzgojo in izobraževanje 
izpred treh let to prepoveduje. Članom se zdi, da je to škoda, saj po njihovem mnenju 
učenci s tem pridobijo čut za odgovornost.  
 
Ravnateljica je preletela tudi Pravila šolskega reda in poudarila prepoved uporabe 
mobilnega telefona med poukom. 
 
Drugih vprašanj ni. 
 
Člani sveta zavoda so soglasno sprejeli SKLEP: 



 
 

Svet šole podpira dosledno izvajanje in spoštovanje Pravil šolskega reda in 
Hišnega reda Osnovne šole »Jožeta Krajca« v šolskem letu 2023/2024. 
 
 
Kt7)    Razno 
 

- Ravnateljica je člane že vnaprej povabila na novoletni bazar, ki bo 14. 12. 2023. 
Dogajal se bo po hodnikih šole in v jedilnici. Nastopili bodo šolski zbori in letos 
oblikovani šolski band.  
 

- Alexandra Gregorc je vprašala, kakšen je odziv staršev oz. sodelovanje v skladu 
Rakec. Predlagala je, naj šola malo bolj poudari, za kaj se porabi denar, da ni 
namenjen le socialno ogroženim. Ravnateljica je povedala, da je prispevek v sklad 
velik, v povprečju 70 % s strani staršev. Tudi poraba je konkretna, Barbara Udovič 
je povedala, da so tudi učenci in starši obveščeni o tem, za kaj se sredstva porablja. 
Ga. Udovič poudari, da sklad ni toliko usmerjen v socialno pomoč staršem, temveč 
se podpira projekte učencev in učiteljev – npr. nakup novih šolskih dresov, 3D 
printerja, soudeležba pri opremi studiuma, itd. Ravnateljici je še predlagala, naj 
starši dobijo preko Lopolisa obvestilo, za kaj se je lani porabilo sredstva šolskega 
sklada Rakec. Naslednji teden je seja upravnega odbora, kjer bodo te stvari tudi 
dorekli. 

 
Ga. Lavrič se zahvali za predstavitve, sodelovanje in udeležbo in zaključi sejo ob 20:20. 
 
 
Zapisnikarica:      Predsednica sveta šole: 
Maja Trugar       Bojana Lavrič 
        


